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Protokoll fört vid sammanträde med Svenska Kennelklubbens Föreningskommitté den 
14 februari 2025. 
 
Det justerade protokollet redovisar vad som har avhandlats vid mötet. Beslut som 
fattats kan bli föremål för ändring av SKKs Centralstyrelse. 
 
Närvarande:  

Ordinarie ledamöter: 

Anneli Hultman (ordf.), Annelie Finnebäck, Torbjörn Håkansson, Lena Larsson, Henrik 
Pettersson och Jonas Öhrn. 

Adjungerade: 

Agneta Lönn, Meta Lönnberg och Katarina Swahn. 

Protokoll: 

Ida Lundqvist  

 
§ 1 Sammanträdet öppnas 

Anneli Hultman hälsar de närvarande välkomna till dagens sammanträde. 
 

§ 2 Val av justeringsperson 

Torbjörn Håkansson utses att jämte ordförande justera dagens protokoll. 
  
§ 3 Fastställande av dagordning 

Kommittén beslutar att fastställa dagordningen utan ändringar.  
  
§ 4 Föregående protokoll 

a) Kommittén går igenom föregående protokoll och de uppdrag som genomförts.  
i. § 142 a i) Förelåg uppdrag att föreslå ett gemensamt möte med 

Jakthundskommittén och Svenska Polarhundklubben.  
 
Förslag på datum har skickats ut.  
 

ii. § 142 b) Förelåg uppdrag - utvärdering av valordning. 
Förslag har inkommit att ta kontakt med tidigare valberedning och med 
Fredrik Bruno.  
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Kommittén välkomnar förslagen och uppdrar till ansvariga att lägga till 
detta till uppdraget. 
 

iii. § 147 a) Förelåg uppdrag att uppdatera och ta fram instruktioner för 
arkivering av klubbars handlingar.  
 
Sekreteraren har inlett ett samarbete med koordinatorn för SKKs museum 
och bibliotek. 
 

iv. § 147 d) Förelåg uppdrag att komplettera Föreningspaketet med uppgifter 
om namngivning i protokoll.  
 
Frågebanken är uppdaterad med kommitténs uttalande. 

 
Kommittén lägger därefter protokollet med godkännande till handlingarna. 

 
§ 5 Bordlagda och återremitterade ärenden 

 Förelåg inga ärendet vid dagens sammanträde. 
 
§ 6 Ekonomisk rapport 

Förelåg ekonomisk rapport till och med december 2024 och för januari 2025.  
 

Kommittén går igenom rapporterna och lägger därefter, med godkännande, 
rapporterna till handlingarna. 

 
§ 7 Rapporter 

a) Ordförandes rapport 
Anneli Hultman rapporterar att hon deltagit vid Centralstyrelsens planeringsdag 
och vid Centralstyrelsens sammanträde den 11–12 februari. Hon rapporterar 
även om kontakt med klubbar och ordförandeskap vid rasklubbs årsmöte. 
 

b) Ledamöternas rapporter 
Annelie Finnebäck  
Rapporterar att hon fått många frågor inför årsmöten, speciellt om 
valberedningens arbete.  
 
Torbjörn Håkansson 
Rapporterar om arbete inom specialklubben samt möte och diskussioner med 
avtalsansluten rasklubb. 
 
Lena Larsson 
Inget ytterligare att rapportera vid dagens sammanträde, förutom de ärenden 
som redan finns på dagordningen. 

https://www.skk.se/skk-funktionar/styrelse/styrelsemedlem/fragebanken/
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Henrik Pettersson 
Rapporterar om möte och diskussioner med avtalsansluten rasklubb.  
 
Jonas Öhrn 
Rapporterar om arbete med klubbars årsmöten. 
 

c) Sekreterarens rapport 
Rapporterar om många telefonsamtal och mejlfrågor inför årsmöten. Hon har 
haft ett möte med SKKs avelskommittés sekreterare, en gemensam mapp har 
skapats som bägge kommittéer nu har tillgång till. Hon har även träffat SKKs 
valberedning. 
 

d) Chefsjuristens rapport 
Agneta Lönn rapporterar allmänt om läget på kansliet. Hon rapporterar även 
att utredningen av SKKs Disciplinnämnd presenterades vid Centralstyrelsens 
sammanträde den 12 februari. Vidare rapporteras om arbete med olika typer 
av avtal och villkor samt en artikelserie om fodervärdsavtal. Hon har även 
träffat SKKs valberedning.  

 
e) Övriga rapporter 

Meta Lönnberg 
Rapporterar om nekat bidrag från myndigheten för ungdoms- och civilsam-
hällesfrågor, MUCF, och konsekvenser av detta. Sveriges Hundungdom kommer 
att ha ett extra representantskapsmöte den 11 mars. Hon rapporterar även att 
tjänsten Barktail har upphört. 
 
Katarina Swahn 
Rapporterar om genomförd organisationskonferens för distrikt och rasklubbar. 
Svenska Brukshundklubben kommer att genomföra sin kongress digitalt i maj. 

 
§ 8 Föreningskommitténs verkställande utskott och per capsulambeslut  

a)  Förelåg VU-beslut gällande Svenska Grand Danoisklubben. 
Centralstyrelsen har den 12–13 november 2024, SKK/CS nr 5–2024 § 148 c, 
beslutat att återta rasansvaret för grand danois och ändra klubbstatusen för 
Svenska Grand Danois Klubben från specialklubb till rasklubb samt att Svenska 
Molosser- och Herdehundklubben ska tillfrågas av FK om att ta över 
rasansvaret för grand danois. 
 
Svenska Molosser- och Herdehundklubben, SMHK, har meddelat, den 5 
december 2024, att de är beredda att ansluta rasklubben och att åta sig 
rasansvaret för grand danois. 
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FK/VU beslutar att delegera rasansvaret för grand danois till SMHK. 
Specialklubben beslutar om vidare delegering till rasklubben. 
 
FK/VU rekommenderar att Grand Danoisklubbens revisorer kallar till ett års-
möte snarast möjligt. Vid årsmötet bör den nya rasklubben välja en styrelse och 
anta stadgar för rasklubb. Representant från Föreningskommittén kommer att 
närvara vid årsmötet. FK/VU anser att det viktigaste syftet med årsmötet är att 
hålla klubben levande, klubben kan sedan ha ett extra årsmöte där man antar 
verksamhetsplan och budget. Klubbens revisorer bör även ta fram en text inför 
årsmötet där det framgår att fokus nu är att välja en ny styrelse och att verk-
samhet och budget kommer sen. 
 
Kommittén beslutar även att kalla styrelsen för SMHK och Grand 
Danoisklubbens revisorer till ett möte för att ytterligare kunna stödja klubbarna 
vid övergången. Vid mötet kommer ordföranden, Annelie Finnebäck, och 
sekreteraren, Ida Lundqvist, att delta. 
 
Kommittén godkänner beslutet. 
 

b) Förelåg VU-beslut gällande val av revisor och revisorssuppleant. 
Svenska Isländska Fårhundklubben, SIFK, har den 25 november 2024 inkommit 
med en ansökan om att kommittén ska bevilja anstånd från SIFK stadgars § 7, 
moment 2, punkt 14 som anger att klubben ska välja två revisorer och två 
revisorssuppleanter. 
 
FK/VU lämnar SIFK dispens från stadgarnas § 7, mom. 4, p. 14, på så sätt att 
klubben ska välja en revisor och en revisorssuppleant. SIFK uppmanas att verka 
under året för att få tag på ytterligare revisor och suppleant inför nästkom-
mande årsmöte. 
 
Kommittén godkänner beslutet. 
 

§ 9 Stadgar samt kommitténs regelverk och publikationer 

a) Förelåg fråga om lokalklubbs stadgar. 
Fråga har inkommit om stadgarna för lokalklubb under länsklubb då stadgarna 
anger att vice ordförande både ska väljas av årsmötet och att styrelsen inom sig 
ska utse vice ordförande (§ 7, moment 2, p. 12 och § 8, moment 5, p. 1.) 
 
Kommittén beslutar föreslå att Centralstyrelsen ska lägga en proposition till 
Länsklubbsfullmäktige om att ändra lydelsen i stadgar för lokalklubb så att val 
av vice ordförande stryks ur stadgarna och endast skrivningen om att styrelsen 
inom sig utser vice ordförande finns kvar. 
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Nuvarande text  Ny text 

§ 7, Moment 2, p. 12 
Beslut om antalet ordinarie 
ledamöter och suppleanter i styrelsen 
samt val av ordförande, vice 
ordförande, ordinarie ledamöter och 
suppleanter enligt § 8 moment 2 samt 
beslut om suppleanternas 
tjänstgöringsordning 

§ 7, Moment 2, p. 12 
Beslut om antalet ordinarie 
ledamöter och suppleanter i 
styrelsen samt val av ordförande, 
vice ordförande, ordinarie 
ledamöter och suppleanter enligt § 8 
moment 2 samt beslut om 
suppleanternas tjänstgöringsordning 

§ 8, Moment 5 
Styrelsens uppdrag 
Lokalklubbsstyrelsen ska, förutom vad 
som sägs i Stadgar för länsklubb, SKKs 
regler och riktlinjer och i övrigt i dessa 
stadgar:  
• Inom sig utse vice ordförande 

Oförändrad 

 
b) Förelåg fråga om SKKs nya typstadgar. 

Fråga har väckts om typstadgarna ger klubbarna möjligheten att ha ett intervall 
för hur många ledamöter styrelsen ska bestå av och vid varje fullmäktige-
/årsmötet välja det antal ledamöter som ska ingå i styrelsen.  
 
Kommittén anser att det är viktigt att det finns en flexibilitet för fullmäktige-
/årsmötet att öka eller minska antalet ledamöter i styrelsen. Kommittén 
beslutar att förtydliga texten i § 10, moment 1 (typstadgar för klubb med 
fullmäktigemöte) respektive i § 9, moment 1 (typstadgar för klubb med 
årsmöte) så att möjligheten till valbart antal ledamöter framgår tydligare. 
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att genomföra justeringen. Stadgarna 
översänds därefter till Centralstyrelsen för nytt fastställande.  
 
Kommittén uppdrar även åt sekreteraren att skapa en tydligare ifyllbar mall för 
typstadgarna till klubbarna.  
 

c) Föreningskommitténs uppdrag att ta fram en delegationsordning. 
i) Fråga om vilka uppgifter SKKs kommittéer kan delegera vidare till 

special- respektive rasklubb har den 4 november 2024 skickats till 
samtliga kommittéer. Svar har inkommit från Jakthundskommittén 
(JHK), Avelskommittén (AK) och Prov- och Tävlingskommittén (PTK). 
Kommittén uppdrar åt ordföranden och sekreteraren att utifrån de svar 
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som inkommit ta fram ett första utkast som sedan skickas till övriga i 
Föreningskommittén samt ordförande i samtliga SKKs kommittéer.  

 
ii) Ordföranden redogör för att uppdraget att ta fram en ny delega-

tionsordning kommer att behandlas vid organisationskonferensen i 
mars, kommittén ska föreslå diskussionsfrågor i ämnet. 

 
Kommittén diskuterar lämpliga frågor och uppdrar åt ordförande att 
översända lämplig fråga till organisationskonferensen.  

 
d) Förelåg fråga om anmälan till SKKs Disciplinnämnd. 

Kommittén har tagit del av skrivelse som skickats från medlem till specialklubb 
och till specialklubben anslutna rasklubbar. Tidigare skrivelser med liknande 
innehåll har även skickats direkt till kommittén, SKKs Centralstyrelse och SKKs 
VD. 
 
Jonas Öhrn anmäler jäv och deltar inte i diskussion eller beslut. 
 
Kommittén diskuterar ärendet ingående och beslutar att, då innehållet i 
skrivelsen är allvarligt och denna och tidigare skrivelser är spridda till ett stort 
antal mottagare, en anmälan till SKKs Disciplinnämnd ska upprättas.  
 
Jonas Öhrn återkommer till sammanträdet. 

 
e) Förelåg fråga om beslut om antal delegater/fullmakter. 

Fråga har inkommit om SKKs stadgar § 7, moment 2, medger att 
specialklubbens fullmäktige delegerar beslutet om antal delegater vid 
Kennelfullmäktige, samt fördelning av fullmakter på dessa till sin styrelse.  
 
Kommittén uttalar att enligt paragrafens ordalydelse kan beslutet om hur 
många delegater som ska utses inte delegeras ner till lägre nivå, däremot kan 
fördelningen av fullmakter på dessa beslutas av styrelsen. 
 

f) Förelåg begäran om fastställande av specialklubbs stadgar. 
Svenska Welsh Corgi Klubben har vid sitt årsmöte den 23 mars 2024 enhälligt 
beslutat följande ändringar av stadgarna. 
- § 7 årsmöte, Moment 1, 2 stycket: ”Årsmötet kan hållas fysiskt eller digitalt, 

det bestäms varje år av styrelsen.”  
- § 8 styrelse, moment 1, 2 stycket ”Ordinarie årsmöte väljer ordförande för 

två år, halva antalet ordinarie ledamöter för två år samt suppleanter för ett 
år.” 

 
Kommittén fastställer ovanstående ändringar av stadgarna. 
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Kommittén uppmanar specialklubben att så snart som möjligt anpassa sina 
stadgar till de nya typstadgarna från 1 januari 2025. 

 
g) Förelåg ansökan från rasklubb om byte av specialklubb. 

Svenska Tibetanska Mastiffklubben, SvTMK, har vid extra årsmöte den 11 
december 2024 beslutat att ansöka om byte av specialklubb från Svensk 
Specialklubb för de Tibetanska Raserna, SvKTR, till Svenska Molosser- och 
Herdehundklubben, SMHK. SvKTRs styrelse har godkänt begäran.  
 
Kommittén beslutar att skicka förfrågan till SMHK om att åta sig rasansvaret för 
tibetansk mastiff och att ansluta SvTMK. 
 
Vid en eventuell överflyttning kommer frågan om ny specialklubbstillhörighet 
för kvarvarande rasklubb inom SvKTR att utredas. 

 
h) Förelåg fråga om godkännande av stadgar. 

Specialklubb har på nytt inkommit med en begäran om att kommittén ska ge 
ett förhandsbesked om fastställande av förslag till nya stadgar.  
 
Kommittén anser att stadgarna fortfarande behöver anpassas till nu gällande 
typstadgar. Stadgarna ska därefter antas på specialklubbens fullmäktigemöte 
innan kommittén kan fastställa dessa, se även beslut under § 13 b.  
 

i) Förelåg policy och riktlinjer för likabehandling. 
Kommittén har mottagit ett förslag på policy för likabehandling för yttrande.  
 
Kommittén anser att policyn bör omarbetas något och sedan förankras inom 
organisationen innan fastställande. Kommittén föreslår att SKKs Centralstyrelse 
delegerar ansvaret för policyn till Föreningskommittén. 
 

j) Förelåg önskemål från medlem om att uppmärksamma valberedningens arbete. 
Kommittén tackar för de kloka tankar som inkommit om valberedningens 
viktiga arbete och instämmer i de synpunkter som framförts.  
 
Kommittén anser att val av valberedning och revisorer bör prioriteras mer och 
har i olika sammanhang försökt belysa detta.  
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att undersöka om intresse finns för en 
artikelserie om förtroendevalda i Hundsport. 
 

k) Förelåg diskussion om SKKs hundrassidor. 
Fråga har väckts om innehållet på SKKs hundrassidor. Kommittén har tidigare 
uttalat i SKK/FK 2–2023, § 31 b, att den specialklubb som har det delegerade 
rasansvaret alltid måste ha en rätt att yttra sig över innehållet.  
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Kommittén står fast vid sitt tidigare uttalande men anser att då SKKs 
Centralstyrelse, CS, alltid har ett övergripande ansvar för all SKKs verksamhet 
har ansvarig kommitté därmed alltid mandat att ändra en specialklubbs förslag 
på text om denna bedöms vara i strid med gällande lagstiftning, SKKs stadgar, 
regler eller riktlinjer.  
 

l) Förelåg förslag om ändring av SKKs stadgar. 
SKKs tidigare kommitté för strategiskt arbete, KSA, föreslår att punkten ”vara 
en modern ideell organisation” läggs till § 1, SKKs stadgar. 
 
Kommittén anser att det förvisso är viktigt att vara en modern organisation, 
men att skrivningen inte är något som ska införas i stadgarna. Att vara en 
modern organisation handlar i stället om hur människor uppfattar 
organisationen, arbetet med att förändra organisationen behöver således börja 
underifrån med att man förankrar vad som avses med begreppet ”vara en 
modern ideell organisation” och beskriver hur man ska arbeta för att nå dit.  

 
m) Förelåg fråga om reservation/avvikande mening.  

Fråga har väckts om ordförande och ledamöter inom SKKs kommittéer ska 
använda sig av reservation eller om de ska anmäla en avvikande mening. 
 
Kommittén anser att det är tydligt att SKKs kommittéer fattar beslut som sedan 
kan bli föremål för ändring av SKKs Centralstyrelse. Kommitténs uppfattning är 
att ledamöter, såväl som ordförande, alltid kan reservera sig mot ett beslut. 
Adjungerade till kommittén kan i stället lämna en avvikande mening då de har 
yttrande-, men inte beslutsrätt.  

 
n) Förelåg fråga om övertagande av ordförandeskap vid jävssituation. 

Fråga har uppkommit om hur SKKs kommittéer bör hantera ordförandeskapet 
vid en jävssituation.  
 
Kommittén anser att det är upp till varje kommitté att själva besluta hur man 
ska agera om ordförande lämnar mötet med anledning av jäv.  
 
Kommittén beslutar att gällande Föreningskommittén ska i förekommande fall 
ordförandeskapet lämnas över till det verkställande utskottet, det vill säga i 
första hand till Jonas Öhrn därefter till Torbjörn Håkansson.  
 

§ 10 Planering inför Kennelfullmäktige 2025  

Sekreteraren redogör för planeringen inför Kennelfullmäktige och presenterar 
ett första utkast till verksamhetsberättelse. Synpunkter och tillägg till 
verksamhetsberättelsen skickas till sekreteraren senast den 10 mars, då sista 
datum för inlämning av verksamhetsberättelsen är den 15 mars 2025. 
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§ 11 SKKs Föreningskonsulenter 

Frågan om SKKs föreningskonsulenter bordläggs till kommitténs möte den 11 
april 2025.  
 

§ 12 Ärenden gällande länsklubb 
a) Förelåg ärende om dispens. 

Gotlands Kennelklubb har den 21 januari 2025 inkommit med en ansökan om 
dispens från kravet att länsklubbens balans- och resultaträkning samt styrelsens 
förvaltning av länsklubbens angelägenheter årligen ska granskas av en 
auktoriserad eller godkänd revisor (stadgar för länsklubb § 11). 
 
Kommittén anser att det är av vikt att länsklubben övergår till digital bokföring 
om de inte redan gjort detta och uppmanar klubben att påbörja arbetet med 
att söka efter och boka in en godkänd eller auktoriserad revisor så snart som 
möjligt och att då vända sig till revisorer i hela landet. 
 
Kommittén beslutar att bevilja dispens från stadgar för länsklubb § 11 på så 
sätt att granskning av verksamhetsåret 2024 inte behöver ske av auktoriserad 
eller godkänd revisor utan kan ske av en ekonomiskt kunnig lekmannarevisor. 
 

b) Förelåg skrivelse från hundförening utanför SKK-organisationen. 
Skrivelse har inkommit från en hundförening som önskar ansluta sig som 
lokalklubb under länsklubb. Aktuell länsklubb har nekat anslutning.  
 
Kommittén diskuterar ärendet och anser att mycket av verksamheten som 
SKKs medlemmar kan ta del av bedrivs just på lokal nivå och att denna 
verksamhet är något som SKK bör vara rädd om och uppmuntra.  
 
Kommittén beslutar att tillskriva aktuell länsklubb för att få mer information i 
ärendet.  

 
§ 13 Ärenden gällande specialklubb 

a) Förelåg fråga om jäv. 
Fråga har inkommit från specialklubb om det föreligger en jävssituation då 
samma person sitter i specialklubbens valberedning och har ett styrelseupp-
drag i en av lokalklubbarna. 
 
Kommittén anser inte att det föreligger en jävssituation, valberedningen är ett 
beredande organ och inte ett beslutande. Detta givetvis under förutsättning att 
klubbens stadgar inte anger något annat. 
 

b) Förelåg ärende gällande specialklubb och rasklubb. 
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Kommittén har berett ärendet under en längre tid och haft möten med såväl 
specialklubb som rasklubb. 
 
Kommittén bedömer, efter ingående diskussioner, att ytterligare möten med 
klubbarna inte skulle tillföra ärendet något ytterligare. Torbjörn Håkansson har 
tagit fram ett förslag till redogörelse för ärendet som kommittén går igenom.  
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att korrekturläsa dokumentet för att sedan 
skicka det till klubbarna. 
 

c) Förelåg förnyad fråga om specialklubbs tidigare distrikt. 
Kommittén har tidigare behandlat ärendet i SKK/FK nr 5–2023, § 102, SKK/FK nr 
6–2023, § 117 och SKK/FK nr 1–2024, § 14. 
 
Kommittén anser att ärendet är hanterat så långt det går och lämnar det 
därmed utan vidare åtgärd. Specialklubben saknar, som tidigare konstaterats, 
numer distrikt enligt sina stadgar. Detta innebär att distrikten inte längre tillhör 
SKK-organisationen och det är upp till det före detta distriktets medlemmar att 
besluta om de avser att driva klubben vidare utanför organisationen. 
 

d) Förelåg fråga om rambudget. 
Specialklubb har inkommit med fråga om stadgarna tillåter att rambudgeten 
kan sträcka sig över flera verksamhetsår. 
 
Kommittén anser att organisationen har en fungerande praxis sedan många år, 
en rambudget görs för verksamhetsåret och en preliminärbudget för 
kommande år. Det finns ingen anledning till att dela budgeten på halvår, önskar 
klubben mer framförhållning är det bättre att arbeta med en tvåårsbudget och 
en tvåårsplan.  
 

e) Förelåg fråga om deltagande vid rasklubbs årsmöte. 
Fråga har inkommit från rasklubb inom organisationen där tidigare 
meningsskiljaktigheter förekommit.  
 
Kommittén uppdrar åt Annelie Finnebäck att delta vid årsmötet. 
 

f) Förelåg skrivelse angående rasansvar. 
Fråga om återtagande av rasansvar har inkommit från valberedningen i 
rasklubb. 
 
Kommittén konstaterar att frågan om en rasklubb ska ha ett rasansvar helt 
faller utanför valberedningens befogenheter. Delegering eller återtagande av 
ett rasansvar är en fråga för specialklubben. En medlem som anser att arbetet i 
rasklubben brister ska vända sig till klubbens revisorer eller sin specialklubb.  
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§ 14 Ärenden gällande verksamhetsklubb 

 Förelåg inga nya ärenden vid dagens sammanträde.  
 
§ 15 Ärenden gällande avtalsanslutna verksamhetsklubbar 

a) Förelåg lista över avtalsanslutna verksamhetsklubbar. 
 

 
 
 
 

Lena Larsson rapporterar från kontakter med de avtalsanslutna 
verksamhetsklubbarna. Svenska Kroppsvallarklubben önskar ett möte med 
Föreningskommittén efter sitt årsmöte. 
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att kalla klubben till ett möte. 

 
§ 16 Ärenden gällande avtalsanslutna rasklubbar 

a) Förelåg lista över avtalsanslutna rasklubbar. 
 

Klubb Kontaktperson 

Svenska Kroppsvallarklubben Lena Larsson 

Svenska Hoopersklubben Lena Larsson 

 

Klubb Rasansvar Kontaktperson 

Jack Russell Klubben, JRK  Nej Anneli Hultman 

Ras- och avelsföreningen för Cane 
Corso, RACC  

Ja Annelie Finnebäck 

Rasklubben för Portugisisk Vattenhund, 
RPVH 

Ja Henrik Pettersson 

Svenska ADB Klubben Ja Torbjörn Håkansson 

Svenska Barbetklubben, SBBK Nej Henrik Pettersson 

Svenska Biewerterrierklubben, SBWTK Nej Jonas Öhrn 

Svenska Blodhundsklubben, SvBK Ja Anneli Hultman 

Svenska Kooikerhondjeklubben, Skooi Ja Annelie Finnebäck 

Svenska Kromfohrländerklubben, SKLK Ja Lena Larsson 

Svenska Lagotto Romagnolo Klubben, 
SLRK 

Ja Henrik Pettersson 

Svenska Lancashire Heeler Klubben, 
SLHK 

Ja Jonas Öhrn 

Svenska Landseerklubben, SvLK Ja Torbjörn Håkansson 
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Ledamöterna rapporterar från kontakter med respektive avtalsansluten 
rasklubb. 
 

b) Förelåg ärende gällande avtalsansluten klubb. 
Avtalsansluten klubb har inkommit med önskemål om att få en skrivelse med 
förtydligande av de spelregler som gäller för föreningsverksamheten och som 
klubben kan delge sina medlemmar. 
 
Kommittén uppdrar åt Agneta Lönn och sekreteraren att ta fram ett mallbrev 
som kan användas av klubbarna.  
 

c) Förelåg ärende gällande medlemskap i avtalsansluten klubb. 
Klubben har haft kontakt med Agneta Lönn och fått råd om hur klubben kan 
agera i ärendet.  
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter ärendet till 
handlingarna. 
 

d) Förelåg skrivelse gällande avtalsansluten klubb. 
Frågor har inkommit om avtalsansluten klubbs varumärkesskydd. Kommittén 
har även mottagit telefonsamtal och skrivelse med påpekanden på hur arbetet i 
klubben fungerar. 
 
Kommittén anser att ett varumärkesskydd generellt kan vara bra att ha, men 
att varumärkesskyddet bör göras i klubbens namn då det kan vara sårbart, och 
därmed olämpligt, att det är en privatperson och inte klubben som äger varu-
märket. 
 
Med anledning av de påpekanden som inkommit vill kommittén på nytt 
uppmana klubben att fortsätta arbetet för att närma sig sin tilltänkta special-
klubb. 
 

§ 17 Ärenden gällande raser utan klubbtillhörighet 

a) Förelåg lista på raser utan klubbtillhörighet. 
Ingen genomgång av listan vid dagens sammanträde. 
 

Svenska Miniature American 
Shepherdklubben, SMASK 

Nej Torbjörn Håkansson 

Svenska Perro de Agua Español Klubben, 
SPDAEK 

Ja Annelie Finnebäck 

Svenska Porcelaineklubben, SPoK Ja Jonas Öhrn 

Svenska Shar Pei Klubben, SvSpK Ja Lena Larsson  
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b) Förelåg ny ras i SKKs stambok, rasen markiesje. 

Kommittén noterar informationen, rasen förs in på listan över raser utan 
klubbtillhörighet.  
 

c) Förelåg ny ras i SKKs stambok, rasen segugio italiano.  
Kommittén noterar informationen, rasen förs in på listan över raser utan 
klubbtillhörighet.  

 
d) Förelåg önskemål om att Svenska Terrierklubben ska tillfrågas om rasansvar för 

rasen Gos rater Valencia. 
 
Kommittén uppdrar sekreteraren att skicka en förfrågan om rasansvar till 
Svenska Terrierklubben. 
 

e) Förelåg fråga om rasansvar för kazakh tazy. 
Kommittén har den 27 december 2024 skickat förfrågan om rasansvar till 
Svenska Vinthundklubben, SvVK. SvVK har den 11 februari 2025 meddelat att 
de önskar åta sig rasansvaret.  
 
Kommittén beslutar att delegera rasansvaret för kazakh tazy till SvVK.  
 

§ 18 Ärenden gällande verksamheter utan klubbtillhörighet 

 Förelåg inga nya ärenden vid dagens sammanträde. 
  
§ 19 Projekt 

a) Pågående projekt  
Ingen genomgång av projekten vid dagens sammanträde, samtliga deltagare 
uppmanas att gå igenom projektlistan inför nästa sammanträde. 
 

b) Nya projekt 
Inga nya projekt vid dagens sammanträde. 

 
§ 20 Protokollsutdrag från SKKs Centralstyrelse och kommittéer 

a) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande förslag på nya 
typstadgar.  

 
Kommittén konstaterar att av Centralstyrelsen beslutade justeringar är införda 
i typstadgarna. Typstadgarna finns publicerade i PDF-format på skk.se och går 
att beställa i Word-format genom att mejla till fk@skk.se.  
 

b) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande Shih Tzu klubbens 
anslutning till Svenska Dvärghundklubben, SDHK. 
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Kommittén noterar informationen och lägger därefter utdraget till 
handlingarna. 
 

c) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande rasklubb utanför SKK-
organisationen. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter utdraget till 
handlingarna. 
 

d) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande rasansvar och 
klubbtillhörighet för grand danois. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter utdraget till 
handlingarna. 
 

e) Förelåg protokollsutdrag från SKKs avelskommitté gällande särskild 
uppmärksamhet på ras där rasansvar återtagits av specialklubb.  
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter utdraget till 
handlingarna. 
 

f) Förelåg protokollsutdrag från SKKs avelskommitté gällande jakutskaja lajka och 
markiesje. 
 
Kommittén fortsätter arbetet med att hitta en ansvarig specialklubb för 
rasklubben för jakutskaja lajka.  
 
Kommittén bedömer att markiesje fortsatt ska vara uppsatt på listan för raser 
utan klubbtillhörighet. Kommittén skapar inte nya klubbar, utan kan endast 
delegera ett rasansvar till en befintlig klubb med specialklubbsstatus eller 
rasklubb som avtalsansluts om lämplig specialklubb saknas.  
 

§ 21 Till kommittén för kännedom 

Förelåg skrivelse från avgående ordförande i specialklubb.  
 
Kommittén tackar för informationen och konstaterar att det är tråkigt när 
medlemmars kunskap inte tillvaratas. Kommittén lägger därefter utdraget till 
handlingarna. 
 

§ 22 Datum för nästkommande sammanträde 

Kommittén sammanträder åter den 11 april 2025 kl. 9.00. Sammanträdet 
kommer att hållas digitalt. 
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§ 23 Information från sammanträdet - till vem, om vad och varför  

Kommittén uppdrar åt sekreteraren att vid publicering av protokollet särskilt 
framhålla § 9 a, § 9 k och § 9 m. 
 

§ 24 Sammanträdets avslutande 

Kommitténs ordförande Anneli Hultman tackar samtliga ledamöter och avslutar 
sammanträdet. 

 
Vid protokollet  
 
__________________ 
Ida Lundqvist 
 
Justeras  
 
___________________ ___________________ 
Anneli Hultman  Torbjörn Håkansson 


